



Møtereferat – Styremøte NSchK avd. Oslo

Møtedato Tid: Sted:
28.08.19 18:30 Hytta i Nittedal

Forkortelse	Deltakere	Til stede	Sendes
LUK	Lise Ulleberg Kirkemo	X	
RJ	Raymond Johansen	X	
SAK	Stig A. Kristiansen	X	
KH	Kirsten Haugunn	X	
MS	Morten Smestad	X	
JN	Jeanine Neegaard	X	
LD	Line Dammen	X	
Referent:	Stig A. Kristiansen		

Pkt.	Tekst	Ansv.	Frist
------	-------	-------	-------

19/37	Gjennomgang og godkjenning av referat fra siste møte Gjennomgang av referat fra sist møte. Vedtak: godkjent uten anmerkninger	INFO	
19/38	Innkommet post <ul style="list-style-type: none">- FA 16.06 godkjent av NKK- Apporteringskurs – mottatt tilskudd fra Natur og miljø- Motatt en del e-poster med tilhørende vedlegg vedrørende HS-leders hund og IPO1-prøve.- Melding om at HS-sekretær og HBU trekker seg Vedtak: tatt til etterretning	INFO	
19/39	Arrangementet Funksjonsanalyse (FA) 1. sept. Skal avholdes på vår bane på Svartskog. Rydding og oppsett av banen må gjøres senest lørdag 31.08. 8 hunder totalt.		



Norsk Schäferhund Klub avdeling Oslo

	<p>Lise og Sverre møter fredag for å klargjøre det meste av banen. Lørdag setter vi opp selve banen (RJ, SAK og MS).</p> <p>Figuranter og andre hjelpere møter søndag 08:00.</p> <p>Figuranter:</p> <ul style="list-style-type: none">- Kirsten: lille hare og kjelken- Jeannine: stort bytte og spøkelse- Morten: sprett-opp, kjeldress, skrammel og skudd- Stig: sosial kamp (etter første hund)- Tonje: spøkelse og sosial kamp (første hund) <p>Dommergave ordnes av LUK.</p> <p>Vedtak: som redegjort ovenfor</p>		
19/40	<p>Arrangementet FP 10. sept.</p> <p>Skal avholdes på Bredtvedt. Sverre Kirkemo dømmer. Litt liten påmelding p.t.</p> <p>Hvem gjør hva?</p> <ul style="list-style-type: none">- Sykle: Stig- Jogge: Jeannine- Kjøre bil: Vi bruker en som er på stedet- Gruppe: Alle <p>Vedtak: som redegjort ovenfor</p>	INFO	
19/41	<p>Medlemsmøte 17.09.</p> <p>Sted: Grensevn.97, parkering på platået foran inngangen. Tidspunkt: 18:30.</p> <ol style="list-style-type: none">1. Orientering om IGP-programmet (Roar Kjønstad)2. Brukstrening Hytta3. Informasjon om HS-leder saken (styret)4. Eventuelt <p>Vedtak: som redegjort ovenfor</p>	SAK	



19/42	HS-saken Diskusjon om hva slags informasjon vi har mottatt, og hvor saken nå står. Avd. Oslo avventer videre utvikling i saken og vi forholder oss i hovedsak til hva utfallet i NKK eventuelt blir. Vi opplever at saken er svært klønete håndtert av HS og/eller DU, spesielt med tanke på hva som er publisert i sosiale medier. Avd. Oslo vil informere sine medlemmer om hvor saken står på kommende medlemsmøte. Dersom det blir et ERM diskuterer vi sakskomplekset når det eventuelt foreligger. Vedtak: vi avventer videre utvikling i saken	INFO	
19/43	Veilaget Snakket med leder for veilaget. De ber om at vi sender inn de sakene vi ønsker å ta opp via e-post. Vi lager en e-post som kort belyser de sakene vi har noen utfordringer med. Mottatt «regning» for låsen til bommen via SMS. Vedtak: vi betaler ikke SMS-fakturaer. Sender e-post som belyser våre utfordringer	ALLE SAK	
19/44	Høstens treninger <ul style="list-style-type: none">- Treninger utover høsten Vi fortsetter som tidligere på Bredtvet. Mulig RIK-trening etter hvert (på alternativt sted).- Søndagstreninger Kan starte med et par timer på søndager. Noe uklare «regler» for bruken av veien til hytta. Tidspunkt 12:00 – 14:00.- Vaktliste kaffe mv. Forslag om at vaktlisten går på rundgang blant styremedlemmene. Lager et forslag til oppsett Vedtak: som redegjort ovenfor	ALLE ALLE LUK	



19/45	FaceBook side – gruppe(r) Hva kan andre publisere – gjennomgang av innspill om retningslinjer fra Raymond. Noe diskusjon om hvordan dagens ordning fungerer, og hvordan dette kan settes opp i fremtiden. RJ setter opp et forslag til hvordan dette kan løses i fremtiden sett opp mot hvordan dette fungerer i dag. Vedtak: utsettes til neste møte	RJ	
19/46	Dugnad hytta En god del arbeid er gjort allerede denne sommeren (maling, heist opp fundament osv.). Mangler litt maling på utedoen. Fundamentet må også justeres en eller to ganger til. Vi lager en «to-do-liste» som viser hva som må gjøres neste vår. Vedtak: som redegjort ovenfor	RJ/LD	
19/47	Utstilling og LP-stevne 2020 Bestille Maridalen skole 6. og 7. juni 2020. Dommer utstilling og skue: Fredrik «Fredde» Steen. LP dommer: vi undersøker hvem som har tid. Konkurransелеder/ Ringsekretær: vi undersøker nærmere og tar opp dette på neste møte Vedtak: som redegjort ovenfor	KH INFO KH LUK	
19/48	Prøver og andre arrangementer 2020 Hva vil vi arrangere av prøver, tester neste år og når – søknadsfrist 01.10. for innsending HBU – vi må ha dette klart til neste styremøte. Vi forsøker å samle arrangementene en helg vår og høst. Avklares nærmere. NKK sine utst. må søkes om to år før arrangementet. Vi er forpliktet til å arrangere RIK grunnkurs. Har snakket med mulig		



	kursleder om dette. Avklares medio sept. Vedtak: som redegjort ovenfor		
19/49	Eventuelt: I. Forslag til HS/Ordensråd Se utkast til innstilling fra SAK. Enstemmig vedtatt – sendes HS/Ordensråd. II. Ønske om å sette opp en «ring» på trening Treningene blir litt mer «reelle» for de som ønsker å trene utstilling og/eller lydighet. Vedtak: som redegjort for ovenfor i forbindelse med de enkelte sakene.	SAK JN/LD	

Neste møte: 25.september @ 18:30

Sted: Ryggevannsveien 94, Nittedal

Dato: _____

Lise Ulleberg Kirkemo

Raymond Johansen

Stig A. Kristiansen

Kirsten Haugunn

Morten Smestad